
PROTOKÓŁ NR 0012.5….2013  

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 
w dniu  21 lutego 2013r.   

 
Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 110 A. 
Czas posiedzenia:  godz. 13.30 – 15.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączonymi listami obecności. 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Rada Seniorów. 
4. Realizacja programu dotyczącego wad postawy u dzieci.  
5. Sprawy bieżące: 

 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2013 rok,  
 

• Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 
świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości,  
 

• Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na rok 2013,  
 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Zdrowotnego dla 
Mieszkańców Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2013”,  
 

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 
Śląskiemu,  

 
• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ramowych zasad dla opracowania 

programu z zakresu polityki społecznej „Aktywni 60+”,  
 

• odpowiedzi na wniosek Komisji z dnia 17 stycznia 2013r., 
 

• pismo Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 2 wraz                           
z odpowiedzią w sprawie zakupu panendoskopu, 
 

• pismo Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w sprawie nadania 
odznaki Zasłużony dla Miasta,  
 

• pismo dotyczące zwolnienia z opłaty stałej,  
 

6. Wolne głosy i wnioski. 
7. Zakończenie posiedzenia.  
 
 
 
 
 
 



Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 

Otwarcia posiedzenia dokonała Bernadeta Magiera- Przewodnicząca Komisji, 
powitała radnych oraz zaproszonych gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 

Komisja przyjęła porządek obrad jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
Rada Seniorów 
 
Maria Somerlik – Rada Seniorów 
Od kwietnia br. rozpoczną się wykłady panelowe, które odbywać się będą raz                
w miesiącu w każdy pierwszy poniedziałek. Inauguracja odbędzie się 8 kwietnia 
br. w temacie prawnym. Będzie to najprawdopodobniej cykl wykładów. Odbywać 
się będą również dyżury członków Rady Seniorów, na które zapraszamy 
mieszkańców, aby dzielili się z nami swoimi sprawami. Ponadto ruszyła sprawa 
geriatrii, została przeprowadzona rozmowa w tej sprawie przez dyrektora Woj. 
Szpitala Specjalistycznego nr 2. 4 marca o godz. 13.00 odbędzie się spotkanie                
z osobami działającymi na rzecz seniora w naszym mieście. Powyższe informacje 
będą nagłośnione w Gazecie „Jastrząb”. Ponadto prosiłam o zainteresowanie całej 
Rady sprawami seniora, chcemy zapoznać Radnych z tematem seniorów na Sesji 
Rady Miasta.  
 
Bernadeta Magiera 
Zapytam Przewodniczącego Rady Miasta Pana Tadeusza Sławika czy uda nam się 
ująć taki punkt w porządek Sesji.  
 
Maria Somerlik 
Bardzo proszę Państwa o informacje w sprawach Rady Seniorów. 
 
Bernadeta Magiera 
Mieszkańcy dzielnicy Zdrój rozmawiają ze mną, na temat powstania jeszcze 
jednego Domu Spokojnej Starości.  
 
Elżbieta Siwiec 
Już tyle razy składaliśmy ten wniosek, chyba trafiamy na osoby, które nie chcą 
tego tematu podjąć. Koronnym argumentem było, że wszyscy będziemy 
seniorami. Jeśli takiej świadomości nie mają tej świadomości to znaczy że nasze 
wnioski będą się kończyły tak, jak poprzednie. Dzisiaj chciałabym powiedzieć 
bardzo mocno, co o tym myślę.  
 
Lucyna Maryniak 
Przecież miało to być przy Parafii Matki Boskiej Częstochowskiej na ul. Jasnej… 
Połowa budynku miało być tam dla dzieci, część od ul. Jasnej miał być dla ludzi 
starszych.  Uważam, że w związku ze zbliżającymi się obchodami 50-lecia miasta 
Myślę, że jako Komisja winniśmy wytypować panią Marię Somerlik jako osobę 
zasłużoną dla naszego miasta.  
 
 
Teresa Jachimowska 
Ostatnie rozmowy toczyły się w ubiegłym roku, Stowarzyszenie Dar Serca chciało 
nawiązać kontakt z Parafią, jednak do ostatecznej decyzji nie doszło.  
 



Bernadeta Magiera 
Pan Prezydent obiecał, że porozmawia z Księdzem na ten temat.  
 
Halina Humeniuk 
Odbyłam rozmowę z dyrektorem Wojewódzkiego Szpitala, są poczynione kroki w 
kierunku uruchomienia poradni geriatrycznej, natomiast w przyszłości istnieją 
plany zrobienia oddziału geriatrycznego.  
 
Bernadeta Magiera 
Było dużo zgłoszeń na temat parkowania przez osoby niepełnosprawne przy 
szpitalu, dowiedziałam się, że będą mogli parkować za przysłowiową złotówkę.  
 
Maria Somerlik 
Aby uczcić 50 lecie miasta nasza Rada dołoży starań, aby na wykładach była 
czytana historia naszego miasta, czytana przez członków Rady ds. Seniorów.  
Jeśli chodzi o Dom Pomocy Społecznej, to jest to ostateczność. Ludzie z domów 
rodzinnych nie chcą iść do Domu Pomocy Społecznej. To zawsze jest dramat, 
takie domy są potrzebne, jednak w naszym mieście przydatny byłby taki dom              
o charakterze rotacyjnym, czasowym.  My nie mamy rozwijać całodobowej 
pomocy dla seniorów, jednak rozszerzyć usługi opiekuńcze, a seniora utrzymać 
jak najdłużej w sprawności.  
Bardzo istotną i potrzebną sprawą w naszym mieście jest stołówka dla osób 
starszych, szczególnie w rejonie Zdroju.  
 
Teresa Jachimowska 
Strategia rozwiązywania problemów społecznych od wielu lat zawiera propozycję 
utworzenia Klubu dla Osób Starszych, gdzie osoby mogły by być przez kilka 
godzin dziennie, z zapewnieniem cateringu. Jednak nie ma realizacji takiego 
Klubu w naszym mieście. Nasze propozycje w tym temacie nie dostają akceptacji 
władz miasta. Pamiętać jednak należy, że osobą starszą winna zająć się rodzina, 
jeśli jest to osoba samotna, a jest jeszcze samodzielna i nie chce opuścić domu, 
temu służą usługi opiekuńcze sprawowane poprzez firmę „Serce” wybraną                  
w drodze przetargu. Dom Pomocy zaspakaja nasze potrzeby na dziś. Nie ma 
osób oczekujących, natomiast są osoby oczekujące na umieszczenie w domach 
specjalistycznych. Dysponujemy adresami domów, które są prowadzone przez 
osoby prywatne, gdzie koszty są bardzo wysokie 
 
Bernadeta Magiera 
Prezydent Miasta powiedział mi, że jest całym sercem za takim 
przedsięwzięciem, jednak  w tym roku nie ma pieniędzy w budżecie na to, a po 
drugie najlepiej byłoby aby ktoś przedsięwziął taką działalność, a miasto 
partycypowałoby w kosztach.  
 
Maria Somerlik 
W takich domach winna być standaryzacja, że wszyscy będą mieli „jedynki” lub 
„dwójki”. 
 
Lucyna Maryniak 
Po co my mamy szukać nowych obiektów na stołówki, skoro na przykład na                
ul. Wielkopolskiej mamy restaurację Góralska Chata. Dobrze byłoby sięgnąć do 
lokali gastronomicznych, które już są, był może byłyby zainteresowane taką 
działalnością, dzisiaj każdemu jest potrzebny konsument.  
 
 
 



Tadeusz Markiewicz 
Gdyby prowadzący widział w tym interes, to by dawno to otworzył. Uważam 
jednak, że z punktu widzenia społecznego byłoby to bardzo dobre.  

Elżbieta Siwiec  
W Żorach taki bar mleczny bardzo dobrze funkcjonuje.  
 
Teresa Jachimowska 
W Żorach taki bar funkcjonuje przy zakładzie aktywności zawodowej, 
obsługiwany jest przez osoby niepełnosprawne.  
 
Elżbieta Siwiec 
Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych otwarta jest na świadczenie usług 
gastronomicznych.  
 
Halina Humeniuk 
Są osoby zainteresowane takim barem w mieście.  
 
Maria Somerlik 
Jeszcze raz chciałabym poprosić, aby przedstawić i nagłośnić sprawy seniorów na 
Sesji Rady Miasta.  
 
Halina Humeniuk – Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej 
przedstawiła realizację programu dotyczącego wad postawy u dzieci, która 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Halina Humeniuk 
Zadaniem miasta jest zrobienie badań profilaktycznych, przesiewowych                       
i zasygnalizować problem. Każdy rodzic zostaje pouczony co ma zrobić,                          
w przypadku jeśli wystąpi wada postawy. Niestety bardzo często występuje 
sytuacja, że badania nie są przez rodziców wykonane do końca, co sygnalizują 
nam niepubliczne zakłady zdrowotne.  
 
Elżbieta Siwiec 
Wychowawca w szkole ma związane ręce, opiekunem prawnym jest rodzic więc 
wychowawca nie może nic poza szerzeniem polityki zdrowotnej. My nawet nie 
mamy prawa żądać opinii z Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, możemy 
rodzica ewentualnie prosić o upublicznienie jej nam.  
 
Lucyna Maryniak 
Z osobistego doświadczenia wiem, że bardzo dobre jest pływanie.  
Pragnę podkreślić, że w tym roku Pani Naczelnik Halina Humeniuk zwróciła się do 
szpitala onkologicznego i przedstawiła nam szczegółową statystykę, co daje nam 
wiele do myślenia.  
 
Bernadeta Magiera 
W naszej szkole stosowana jest solanka do nawilżaczy powietrza, co przekłada 
się na mniejszą zachorowalność.  
 
Lucyna Maryniak 
Wkrótce będzie okres wycinania krzewów, pasów zieleni, które po wycince winny 
zostać zielone, za nisko wycięte, nie zatrzymują pyłu zawieszanego, który jest na 
wysokości 80 cm. Zwróciłam się w tej sprawie do spółdzielni, która odpisała mi, 
że tak sobie życzą lokatorzy.  
 
 



Ad. 4. 
Realizacja programu dotyczącego wad postawy u dzieci.  

Halina Humeniuk – Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej 
przedstawiła realizację programu dotyczącego wad postawy u dzieci. Informacja  
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Halina Humeniuk 
Zadaniem miasta jest zrobienie badań profilaktycznych, przesiewowych                       
i zasygnalizować problem. Każdy rodzic zostaje pouczony co ma zrobić,                          
w przypadku jeśli wystąpi wada postawy. Niestety bardzo często występuje 
sytuacja, że badania nie są przez rodziców wykonane do końca, co sygnalizują 
nam niepubliczne zakłady zdrowotne.  
 
Elżbieta Siwiec 
Wychowawca w szkole ma związane ręce, opiekunem prawnym jest rodzic więc 
wychowawca nie może nic poza szerzeniem polityki zdrowotnej. My nawet nie 
mamy prawa żądać opinii z Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, możemy 
rodzica ewentualnie prosić o upublicznienie jej nam.  
 
Lucyna Maryniak 
Z osobistego doświadczenia wiem, że bardzo dobre jest pływanie.  
Pragnę podkreślić, że w tym roku Pani Naczelnik Halina Humeniuk zwróciła się do 
szpitala onkologicznego i przedstawiła nam szczegółową statystykę, co daje nam 
wiele do myślenia.  
 
Bernadeta Magiera 
W naszej szkole stosowana jest solanka do nawilżaczy powietrza, co przekłada 
się na mniejszą zachorowalność.  
 
Lucyna Maryniak 
Wkrótce będzie okres wycinania krzewów, pasów zieleni, które po wycince winny 
zostać zielone, za nisko wycięte, nie zatrzymują pyłu zawieszanego, który jest na 
wysokości 80 cm. Zwróciłam się w tej sprawie do spółdzielni, która odpisała mi, 
że tak sobie życzą lokatorzy.  
 
 
Ad. 5. 
Sprawy bieżące 
 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta 

Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2013 rok,  

 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
 
W związku ze zmianami wynikającymi z projektu uchwały Rady Miasta w sprawie 
zmiany budżetu Miasta na 2013 rok przygotowanej na sesję lutową zachodzi 
konieczność aktualizacji informacji zawartych w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2013 –2041. Wobec powyższego 
wprowadza się następujące zmiany: 

W załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
lata 2013-2041, w tym prognoza kwoty długu i relacja wynikająca z art. 243 
ustawy o finansach publicznych”  wprowadzić wartości liczbowe wynikające  z 



projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2013 rok 
przygotowanej na sesję lutową   Rady Miasta.  
 W  załączniku nr 2 „Objaśnienia przyjętych wartości w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata  2013-2041, w tym w prognozie 
kwoty długu oraz relacji wynikającej z art. 243 ustawy o finansach publicznych” 
zaktualizować informacje, głównie w zakresie wyniku finansowego oraz 
przychodów i rozchodów.     
W załączniku nr 4 ”Zestawienie przedsięwzięć wieloletnich dotyczących zadań 
związanych z programami finansowanymi z udziałem środków, o których mowa w 
art. 5 ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy o finansach publicznych” proponuje się zmienić 
punkt I.6  w bieżącym  przedsięwzięciu pn. „Dajmy dzieciom skrzydła –
indywidualizacja procesu nauczania i wychowania w klasach I-III szkół 
podstawowych w Jastrzębiu-Zdroju”,  zwiększyć  w 2013 roku limit wydatków 
planowanych do poniesienia ze środków pochodzących z funduszy Unii 
Europejskiej  o kwotę 599 314 zł, zwiększyć  limit wydatków planowanych do 
poniesienia ze środków stanowiących dotację z budżetu państwa o kwotę 105 
760 zł oraz ustalić limit wydatków  planowanych do poniesienia ze środków 
własnych Miasta o kwotę 50 zł. Wobec powyższego „Łączne nakłady finansowe”  
w zakresie wydatków bieżących na to przedsięwzięcie  kształtować będą się w 
wysokości 1 274 717 zł, a limit  zobowiązań wyniesie 689 981 zł. Powyższa 
zmiana spowodowana jest koniecznością zwiększenia  planowanych kwot 
wydatków na 2013 rok  o niewykorzystaną część wydatków  z  2012 roku, co ma 
na celu maksymalne  wykorzystanie przyznanego dofinansowania i optymalną 
realizację zadań oraz celów wynikających z założeń projektu.   
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 
świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości,  

 
Franciszek Piksa – Doradca Prezydenta 
Prezydent opiniuje negatywnie ten projekt uchwały, ponieważ art. 6 R ustawy 
inaczej precyzuje wysokość kwoty, która nie jest powiązana ze stawką. 
Wnioskodawca mówi, że należy za dodatkowe usługi należy wnieść tę kwotę do 
stawki. Dodatkowych usług nie można łączyć ze stawką. Stawka określona będzie 
w wyniku przetargu. Usługi dodatkowe nie są sprecyzowane przez ustawodawcę, 
kwota natomiast nie może wchodzić w zakres stawki 
 
Tadeusz Markiewicz 
Usługa dodatkowa winna być wprowadzona w budynkach wielorodzinnych 
 
Lucyna Maryniak 
Radca Prawny zapowiadał, iż przygotowywany jest przez IKI nowy projekt 
uchwały. 
 
Franciszek Piksa 
Jeśli IKI przygotowuje projekt uchwały to w kontekście takim, aby cenę 
pojemnika obejmowała stawka, jeśli nowa ustawa, zaopiniowana przez Senat 
zezwoli na to. 
 
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 



 
• Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na rok 2013,  

 
Teresa Jachimowska – Ośrodek Pomocy Społecznej 
Uchwała określa zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2013,                 
w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 1 do uchwały. 
 
Lucyna Maryniak 
Czy jest dostępny regulamin otrzymania środków, czy Stowarzyszenie może 
ubiegać się o środki dla konkretnego przypadku ? 
 
Teresa Jachimowska 
Ostatnie dofinansowanie dotyczy imprezy, są to niewielkie środki, o które można 
byłoby się starać w celu dołożenia do organizowanej imprezy.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Zdrowotnego dla 
Mieszkańców Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2013”,  

 

Halina Humeniuk – Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
program zdrowotny dla mieszkańców Miasta Jastrzębie-Zdrój. Program stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 
Śląskiemu,  

 
Franciszek Piksa 
Wojewódzki Szpital Chorób Płuc im. dr. A. Pawelca w Wodzisławiu Śląskim 
zwrócił się z prośbą o pomoc w sfinansowaniu zakupu sprzętu medycznego tj.: 
bronchofiberoskopu. Prośba argumentowana jest min. faktem, iż znaczny 
odsetek pacjentów leczonych w w/w placówce medycznej stanowią mieszkańcy 
miasta Jastrzębie-Zdrój. Miasto może udzielić pomocy rzeczowej poprzez 
podpisanie umowy z Marszałkiem. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ramowych zasad dla opracowania 
programu z zakresu polityki społecznej „Aktywni 60+”,  

 
 
 



Franciszek Piksa 
Jestem przeciwny temu projektowi uchwały, która nie precyzuje dla kogo ona 
jest, może z niej skorzystać nie tylko mieszkaniec Jastrzębia. Ponadto wiąże się 
ona z odprowadzaniem podatku przez osoby, które skorzystają z ulg. 
 
Elżbieta Siwiec 
Czyli w sytuacji, gdy pójdę na wigilijkę na catering w urzędzie, to też mnie 
państwo opodatkujecie. 
 
Bernadeta Magiera 
Tu chodzi o darowiznę, którą trzeba opodatkować.  
 
Elżbieta Siwiec 
W autobusie mogę kupić bilet taniej i nikt mnie nie opodatkowuje. 
 
Franciszek Piksa 
To jest zagwarantowane przez ustawę.  
 
Elżbieta Siwiec 
Była uchwała Rodzina 3+, w takim razie co robi Radca Prawny w Urzędzie, skoro 
któryś raz z rzędu jest problem z projektem uchwały. Czy ta uchwała Rodzina 3+ 
obowiązuje? To jest ta sama sytuacja.  
 
Franciszek Piksa 
Obowiązuję, jeśli rodzina była na basenie to MOSiR nie jest w stanie im wydać 
PIT-u bo nie wie, kto to był. 
 
Elżbieta Siwiec 
Nie rozumiem tego, to jedna uchwała może obowiązywać w świetle tego samego 
prawa, a druga nie? Pytam o umocowanie prawne.  

Lucyna Maryniak 
Przykład dnia dzisiejszego, wsiadający ludzie na ul. Turystycznej, to prawie 
wszyscy ludzie niepełnosprawni, którzy jechali z ośrodka rehabilitacji. Te osoby 
nie skorzystają, trzeba pamiętać, że obok nas są osoby w tym wieku. Niewiele 
trzeba im dać, aby się cieszyli, że jeszcze ktoś może im coś darować. Panie 
Pełnomocniku proszę się zastanowić, czy zrobiliście państwo to dobrze. Jeśli 
mamy jakiś wpływ, co idzie w imię dobra drugiego człowieka, bo nas wybrano, 
abyśmy reprezentowali tych ludzi. I dlatego dziwie się panom. 
 
Franciszek Piksa 
Ja prywatnie powiem, mam 60 lat i jestem przeciwny temu.  
Proszę mi powiedzieć, jak to organizacyjnie ma wyglądać realizacja 
opodatkowania.  
 
Elżbieta Siwiec 
Ponownie mówić, że podjęliśmy już jedną uchwałę i nie było problemu                          
z opodatkowaniem, a teraz jest. 
 
Franciszek Piksa 
Tamta uchwała była związana z realizacją polityki prorodzinnej, a ta nie.  
 
Elżbieta Siwiec 
Czyli nie ma przeciwwskazań, aby taką uchwałę podjąć. Jeśli pan nie chce z niej 
skorzystać to nie, a inne osoby chętnie skorzystają. Przecież seniorzy to także 
element polityki prorodzinnej. 



 
Bernadeta Magiera 
Będę głosować przeciw, bo będziemy musieli zatrudnić człowieka, który będzie 
się tym zajmował, a nie będzie środków na inne rzeczy. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
 

• odpowiedzi na wniosek Komisji z dnia 17 stycznia 2013r., 
 
Komisja zapoznała się z pismem.  

 
• pismo Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 2 wraz                           

z odpowiedzią w sprawie zakupu panendoskopu, 
 
Komisja zapoznała się z pismem.  

 
• pismo Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w sprawie nadania 

odznaki Zasłużony dla Miasta,  
 
Komisja zapoznała się z pismem.  

 
• pismo dotyczące zwolnienia z opłaty stałej,  

 
Komisja zapoznała się z pismem.  

Ad. 6. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Komisja sformułowała następujące wnioski: 
 

1. Komisja wnioskuje o udostępnienie pomieszczeń w celu utworzenia Klubu 
Seniora (w pomieszczeniach Biblioteki Miejskiej lub innych). 
 

2. Komisja wnioskuje o stworzenie warunków do uruchomienia Baru 
Mlecznego na terenie miasta. 
 

3. Komisja wnioskuje o nadanie odznaki Zasłużony dla Miasta Jastrzębie-
Zdrój dla pani Marii Somerlik.  

 

Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia.   
 
Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera podziękowała zebranym za przybycie 
i zakończyła obrady komisji. 

Protokołowała 
Agnieszka Bąk                      

        Przewodnicząca Komisji 
Polityki Społecznej 

 
Bernadeta Magiera 


